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Merknader til høringsnotat om ny barnehagelov 
 
Vi er veldig skeptisk til at dere nå vil rammefinansiere barnehager, og den måten dere vil 
gjøre dette på. 
Vi sliter allerede i dag med å få likebehandling mellom kommunale og private barnehager. 
Her i Arendal kommune er det slik at vi får forskuddsbetalt ”skjønsmidler” i januar for de 
første 6 månedene. Utregningen kommer i august, dette medfører lite forutsigbarhet for oss. 
Vi kan faktisk risikere å måtte betale tilbake, eller ikke få noen ting når høsten kommer.  
Med øremerket statstilskudd har vi hatt større forutsigbarhet i økonomien vår  
Jeg stiller spørsmålstegn ved at det i høringsnotatet ikke finnes en generell modell for 
rammefinansieringen. 
 
Hvordan har departementet tenkt å erstatte paragrafen som omhandler likebehandling av 
kommunale og private barnehager? Denne er jo i høringsnotatet tatt ut av loven. 
 
I vår kommune er det lagt opp til en overdekning på ca 100 enheter. Når jeg spør hvem som 
skal dekke kostnadene ved ledig kapasitet, får jeg til svar at det må dere mest sannsynlig ta 
selv. Dette gir en stor grad av uforutsigbarhet for barnehagens økonomi. 
 
Vi er positive til at alle skal ha en rett til barnehageplass. Men at retten til barnehageplass skal 
knytte seg til kommunegrensen, ser vi på som en måte å begrense mangfoldet i barnehager. 
Det gir ikke foreldrene den frihet til å velge det tilbudet som de mener er best for sitt barn. 
Målet om plass til alle blir vektlagt fremfor innhold og kvalitet. 
 
På bakgrunn av det ovenstående ber vi om at det øremerkede statstilskuddet opprettholdes 
etter dagens ordning. Vi ber også om at loven som skal sikre likebehandling av private og 
kommunale barnehager videreføres. 
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